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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/25-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-04-25-8 
 
Rijeka, 14.7. travnja 2025. 

 
 

ZAPISNIK 
S 28. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 7.4.2025. godine, s početkom u 18:30 sati u prostorijama MO 
Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Paulo Mulac, zamjenik predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Alenka Rogić Mandić, referentica za mjesnu samoupravu – tajnica 
 
Ostali prisutni na sjednici: 

 predstavnik iz tvrtke Promocija d.o.o. 

 građani iz Ulice Furinac prema popisnom listu 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek. 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
Usvojen je zapisnik sa 27. sjednice Vijeća MO Srdoči, uz napomene i prijedloge g. Bistričića za daljnja 
postupanja. 
 

 
DNEVNI RED: 

1. Dani MO – Križevica 2025. – planiranje aktivnosti 
2. Male komunalne akcije – razmatranje pristiglih prijedloga 
3. Komunalna problematika - upiti i zahtjevi građana 
4. Razno 
 

 
AD 1 
 
Predsjednik vijeća g. Urek otvara sjednicu i pozdravlja prisutne vijećnike Vijeća MO Srdoči te 
predstavnika iz tvrtke Promocija d.o.o. nakon čega daje na glasovanje dnevni red koji je jednoglasno 
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prihvaćen. Potvrđuje da će sjednici pristupiti i stanovnici iz Ulice Furinac kada se završi obrada 1. točke 
dnevnog reda. 
Potom daje riječ vijećnicima i gospodinu iz Promocije d.o.o. te se kreće s prijedlozima vezanima za 
organizaciju Dana MO – Križevice 2025., a koji se ponajviše odnose na zabavni-glazbeni dio te 
ugostiteljsku ponudu. Budući da se gospodin u Promociji d.o.o. bavi organizacijom manifestacija, traže 
se informacije i sugestije oko istoga te se vode konstruktivni razgovori s predstavnikom tvrtke Promocija, 
a sve kako bi se pronašlo najbolje rješenje za program Križevice 2025. 
Zaključeno je kako će iz tvrtke Promocija d.o.o. uskoro poslati ponudu, a na temelju svega iznijetog na 
sjednici VMO Srdoči. 
Sjednici potom pristupaju građani iz Ulice Furinac koji su tražili prisustvovanje sjednici budući da imaju 
problem zbog nasipavanja dijela ulice, uslijed čega (kada je kiša) cesta poplavi, kao i neka dvorišta 
privatnih kuća te je otežan pristup kućama. Isto tako ukazuju da su radovi na izgradnji vodovoda i 
kanalizacije u Ulici Ive Vojnovića (iznad njihovih kuća) pri kraju, a da nisu ugrađeni upojni bunari već se 
voda s Ulice Ive Vojnovića slijeva na njihove parcele. Građani žele da Vijeće MO Srdoči uputi svim 
nadležnim službama upit te rješavanje svih iznesenih problema. 
Iako su se građani već obratili ovom mjesnom, poslat će pismeni zahtjev sa peticijom građana iz Ulice 
Furinac, a koji će Vijeće MO Srdoči proslijediti svim nadležnim tijelima. 
 
Po odlasku građana, predsjednik Vijeća, g. Urek daje zapisnik sa 27. sjednice VMO Srdoči na usvajanje. 
Iako vijećnik g. Bistričić ima prijedloge za daljnja postupanja, zapisnik je nakon svega iznesenog, 
usvojen. 

 
ZAKLJUČAK 
Vijeće je sve navedeno primilo na znanje i donijelo zaključak o postupanjima prema istima. 
 
 
AD 2 
 
Potom se prelazi na 2. točku dnevnog reda i vijećnici razmatraju svaki pristigli prijedlog za male 
komunalne akcije za 2026. te smatraju da neki od prijedloga trebaju ići kroz redovno održavanje i 
zaključuju da neke stavke treba brisati iz prioriteta i uputiti nadležnim komunalnim društvima i upravnim 
odjelima na postupanje kroz redovan rad. Vijeće je u prioritete za 2026. godinu uvrstilo još prijedloga 
koje su dobili u komunikaciji s građanima. 
 
ZAKLJUČAK 
Vijeće je navedeno primilo na znanje i donijelo zaključak o postupanjima prema istima. 
 
 
AD 3  
 
Prelazi se na 3. točku dnevnog reda, komunalnu problematiku, zapažene radove i prispjele dopise te 
utvrđuje sljedeće: 
 
- Vijeće će ponovno uputiti požurnicu Rijeka Plusu vezano za proširenje uspornika prometa u Ulici 

Mate Lovraka kod križanja s Ulicom Markovići. 
 
- Vijećnici smatraju da bi se uspornik (nakon sanacije) u Ulici Mate Lovraka trebao pomaknuti prema 

križanju s Ulicom Miroslava Krleže, prema satu te će takvu zamolbu uputiti Rijeka Plusu. 
 

- Vijeće će uputiti požurnicu Rijeka Plusu vezano za sanaciju kolnika u Ulici Antuna Branka Šimića. 
 

- Vijeće je primilo na znanje odgovor Rijeka Plusa o postavljanju prometnog ogledala na izlazu iz Ulice 
Josipa Voltića na Ulicu Ive Vojnovića te uputom stanovniku da se za postavu ogledala u Ulici Dinka 
Šimunovića prema Ulici Brestovice obrati Gradu Kastvu. 

 

- Vijeće je upoznato s odgovorom UO za komunalni sustav i promet, a vezano za izgradnju parka za 
pse te je isti proslijeđen gospođi koja je postavila upit. 
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- Vijeće je razmotrilo zahtjev za češće pražnjenje novopostavljenih malih koševa na području MO 
Srdoči te će isti proslijediti nadležnom upravnom odjelu i komunalnom društvu. 

 

- Vijeće je primilo na znanje prigovor stanovnika ulica Dinka Šimunovića, Josipa Voltića i Ive Vojnovića 
koji su uputili UO za urbanizam Grada Rijeke. 

 

- Vijeće je razmatralo peticiju građana koji su protiv izgradnje dječjeg parka u Ulici Markovići te će ih 
obavijestiti kako je prijedlog za izgradnju već prihvaćen kroz male komunalne akcije za 2025. godinu. 

 

- Vijeće je upoznato s očitovanjem stanovnice iz Ulice Dražice, a vezano za problem parkiranja pored 
spremnika za odlaganje otpada te smatra da treba postupiti kako želi većina. 
 

- Vijeće je ostale upite građana koji su upućeni nadležnim službama na rješavanje i čekaju postupanje 
ili odgovor istih, zaprimilo elektroničkim putem i na ovoj sjednici nisu opet bili predmet rasprave dok 
se ne dobiju povratne informacije nadležnih službi (upravnih odjela, komunalnih društava, 
ministarstva). 

 
ZAKLJUČAK 
Vijeće je navedeno primilo na znanje i donijelo zaključak o postupanjima prema istima. 
 
 
 
AD 4 
 
- Vijećnika, g. Bistričića, interesira što je sa realizacijom upita upućenih nadležnim komunalnim 

društvima te upravnim odjelima Grada Rijeke, a na koje je mjesni odbor dobio odgovor da će se 
riješiti. 
 

- Vijeće će poslati požurnicu, a vezano za traženo obrazloženje nadležnog komunalnog društva i 
upravnog odjela Grada Rijeka na vijećničko pitanje g. Bistričića koje se odnosi na izgradnju rotora na 
križanju ulica Miroslava Krleže i Bartola Kašića kako bi se postigla bolja protočnost vozila te 
usporavanje prometa. 
 

- Vijeće će ponovno uputiti nadležnom upravnom odjelu Grada Rijeke upit zašto nije pošišano raslinje 
te uklonjen korov na brežuljku između ulica Bartola Kašića i Miroslava Krleže. 

 

- Vijeće će obavijestiti komunalnog redara da su već danima na kamionskom terminalu vreće sa 
smećem ostale nakon čišćenja istog. 
 

- Vijeće je upoznato s održavanjem sportskih susreta MO povodom Dana Sv. Vida dana 8. lipnja 2025. 
na Zametu te će predsjednik obavijestiti Klub umirovljenika Srdoči o istome. 
 

ZAKLJUČAK 
Vijeće je navedeno primilo na znanje i odlučilo o daljnjim postupanjima prema istima. 

 
 

 
 
Sjednica je službeno završila u 21:40 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

 

Zapisničar  
Alenka Rogić Mandić 

                                                      
                                                    
 
 

Predsjednik VMO Srdoči 
Robert Urek 
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